
Referat årsmøte Rissundet Velforening 22 februar 2018

1. Vel ja ordstyrar, skrivar og ein tilåskriva under referatet saman med skrivar.
Ordstyrer, John Eilert Solheim, Jan Ake Kolaas skriver referat, John Andre Solheim signerer referat.
Folgende fra styret var tilstede:
John Eilert Solheim, John Andre Solheim, Jan Åke Kolaas, Arnvald Risoy, Siri Vatle Waage, Matthias
Mengs.

2.Handsama Rlssundet Velforelning si årsmelding.
Årsberetning presentert av John Eilert Solheim, oppsummert som vanlig. Året 2017 ble brukt i
hovedsak til vedlikehold av områder, i 2018 vil vi fortsette med dette. Årsberetning er vedlagt.

3.Handsama Rissundet Velforeining sitt reviderte rekneskap.
Inntekt i 2017 var medlemspenger, 33 husstander og grasrotmidler fra Norsk tipping.
Hovedutgift i 2018 var oppgradering av huskestativ i Neset 21760.- i utgifter, detvarkostbart 2 f%
levert stitsingel og av den grunn ble siste regning pa stotsingel belastet i 2018. Totalverdien av
oppgradering av lekeområdt er på ca. 60000.- med dugnadstimer med gravemaskin og håndkraft.
Huskene har stått der i 30år og er nå klar for nye 30 forhåpentligvis.
Regnskap godkjent.

4.Handsama innkomneframlegg.
Ingen andre fremlegg enn styre sine 2.
1. Fortsette arbeide opp mot kommunen og fylke med å få gjort forbedringer på veien frå Lauvås.
2. Viderefore arbeid med vedlikeholdaveksisterende anlegg.

5. Fastsetja kontingent forneste år
Kontingent for 2019 star som for (300kr)

6. Vedta Rissundet Velforeining sitt budsjett.
Det planlegges ikke for annet enn driftsutgifter i 2018 og dekking av etterslep fra 2017, dersom
velforeningen ikke får økonomisk støtte fra kulturmidlene.
Bedring i antall innbetalinger i forhold til husstander i 2018, men fremdeles litt lavt.
43 innbetalinger s3 lang i 2018, 12900.- (30% okning)
Driftsutgifter 5000.- lys på ballbanen og stotsingel 5430.-
Vedlikehold av sikrings-gjerde på ballbane og nye benker ca. 10000.- onskes utført, men er
avhengig av tilskudd. Det vil bli søkt om kulturmidler.

7.Val
Styre:

Arnvald star på valg, men er med ett år til, resten av styret er uendret.
Formann: John Eilert Solheim Kasserer: Arnvald Risy
Medlem: John Andre Solheim Medlem: Jan Åke Kolaas
Medlem: Mattias Mengs
Vara: Åshild Halland

Vara: Siri Waage
Revisor: Harald Larsen

8. Annet:
Stor gled over at veien Lauvås -Kårdalen-Risaoggamle veien til Lindås skal utbedres ila våren av
fylket/Statens Vegvesen. Skal bli flere møteplasser og ny støpekant ved Risabrekken.
Det har blitt utfort dugnad for%bedre sikt&l]bli gjort for 3 veiforbedringene billigere og
raskere. Halle Lauvas gav med en gang tillatelse til at vi felte skog foråfå bedre sikt, stor takk til
han.

Jan Ake Kolaas"to# John Andre Bild%e
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Styreharbest2ttav:
Formann: John Eilert Solheim Kasserer: Arnvald Risøy
Medlem: John Andre Solheim Medlem: Jan Åke Kolaas
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RISS UNDET VEL

Medlem: Mattias Mengs
V ara: Åshild Halland

Vara:Siri Waage
Revisor: Harald Larsen

V år rydding:
Lav deltagelse sett i forhold til antall boenheter, men resultatet ble bra og alt rusk og rask ble fjernet

Sankt Hans feiring:
Regnet litt vekk i2017. Det ble ikke feiring på ballbanen, men samling hos Anette og John Andre som stilte
uteområder under tak til dispensasjon. Men Quizen gikk som vanlig

Badeplassen:
Ingen tiltak i 2017, lite brukt. Brukt som lagringsplass for noen kajakker. At noe ligger der en dag eller 2 rer
greit, men lagring slik det har vært gjort i 2017 må unngås.

Ballbanen:
Er i ferd med å gro til pga lite aktivitet og mye nedfall av organisk materiale. Er blitt harvet noen ganger for på
stoppe tilgroing

Lekeplassen på Storhaugen:
Ingen spesielle tiltak i 2017.

LekeplasseniNeset:
Husken stod til nedfalls, noe måtte gjøres, fjerning eller oppgradering. Oppgradering ble valgt, så nå før en håpe
det står i 30årtil. Planker under huske er fjernet, jord er fjernet og fordelt ut andre steder. Drenering og fiber
duk lagt på og støtsingel tilkjørt. Husker byttet og stativ flyttet vekk fra veien og malt. Kostnadene og omfanget
er stort nar en jobber med lekeareal for barn. Nye husker 5750.-, Drenering og duk 3500.-, stotsingel 12500.- og
i tillegg mange dugnadstimer inkl. bruk av gravemaskin. Traktor med henger stilt til dispensasjon av Søreide
Bygg.

Skogfelling:
Velforeningen har en avtale med tomteselskapet om at vi kan felle trær der det er hensiktsmessig på
friomr&dene. Men detmaryddes opp mest mulig etterp4, slik at ikke det blir liggende til sjenanse for andre.
I 2017 har det ikke vært noen kollektive aktiviteter.

Annet:
Ryddet og jevnet ut ved i området ved transformatoren i krysset opp til Storhaugen. Fikk jord fra utbygging av
ny 2 mannsbolig og fra lekeplassen i Neset.
Langs veien ned til fotballbanen er det påkjørt jord for å dekke til stein. Området ved akebakkenharblitt klippet
og vedlikeholdt.

Økonomi, inntekter:
Det var for lav deltagelse på innbetaling av medleruspenger i2017i forhold til antall boenheter.
Brukt mye av oppsparte midler på lekeplassen, og vi har nå en usedvanlig lav kassabeholdning.

Hovedtall:
Inntektekter:
Medlemspenger 8850.-

Utgifter:
Utstyr på lekeplass
Lys ballbane

21760.-
4950.-

John Eilert Solheim
Leder Rissundet velforening.


